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Förord
styrITs fokusarbete varierar från år till år beroende på den sittande styrelsens priorite-
ringar och intressen. Föregående styrelse ger en preliminär verksamhetsplan med frågor
som de anser relevanta för kommande styrelse att arbeta med. Kommande styrelse kan
sedan använda denna plan för sin egen verksamhetesplan som de formar efter sina egna
prioriteringar och intressen.

Operativt arbete
Största delen av styrITs verksamhet är det kontinuerliga arbetet:

• Representera sektionen på relevanta möten, bland annat:

– Kårens utskott

– Sektionens inspektor

– Programledningen.

• Stödja sektionens organ i deras verksamhet.

• Hålla veckoliga styrelsemöten

• Hantera incidenter efter bästa möjliga förmåga.

• Hålla utbildning för nypåstigna.

• Hålla sektionens kontotjänster uppdaterade.

• Underhålla styrdokument.

• Arbeta för att sektionens medlemmar ska må så bra som möjligt.

• Arbeta för att inkludera sektionens medlemmar i sektionens verksamhet.

• Underhålla och uppdatera dokumentation relaterade till ekonomin.

• Utvärdera nöjeslivet på sektionen kontinuerligt.

Projekt
Utöver det kontinuerliga arbetet kommer några förslag på fokusområden som vi tycker
att nästa styrelse borde arbeta med. Det är viktigt att efterföljande styrelse arbetar med
de punkter de anser viktiga och givande att arbeta med, men nedan är några projekt
som vi ser värde i.
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1 Tema: PR
Ett område på sektionen som alltid kan utvecklas är hur vi når ut till alla medlemmar.
Vi tycker därför att kommande styrelse borde på olika sätt arbeta för att utveckla hur
PR fungerar på sektionen.

1.1 Nå ut bättre till icke-aktiva
Något som är svårare är att nå ut till de som inte är lika aktiva inom sektionen. Vi tror
att det finns arrangemang som är

Några förslag som vi tycker bör undersökas är följande:

• Inspring - fler och oftare för alla

• Banderoller hängande utanför Hubben oftare, som på på pubrundan

• Flitigare användning av kårappen

• Skärmar i Hubben som rullande visar händelser på sektionen

1.2 Kommunikationsansvarig i styrelsen
Vi ser värdet att ha en person i styrelsen som ansvarar för att driva dessa frågor hos
kommitteerna samt hålla de uppdaterade om vilka rutiner som gäller för planering och
PR av arrangemang för att på bästa sätt nå ut till alla medlemmar. Om detta passar
vice ordförande som nöjeslivs ansvarig eller om snarare faller på en egen post i styrelsen
är upp till styrelsen själv.

1.3 System för arrangemang
För närvarande finns det en uppsjö av plattformar för att få information om bokningar,
arrangemang, biljettsläpp och dylikt som sektionen använder för att nå ut till alla tek-
nologer. Detta gör det svårt för teknologer att få information om vad som händer, vad
man kan göra och hur man deltar i sådant som arrangeras på sektionen.

Utifrån finns flera olika halv- och helhetslösningar. Facebook, Orbi, Hitract för att nämna
några stycken är sätt att nå ut till studenter. I mer IT-anda är en egentillverkad tjänst
mer önskvärd. Fördelen med en helhetslösning är att utveckling och underhåll avlastas
från sektionen, men innebär en kostnad för sektionen. Antingen direkt i pengar eller att
tjänsten bygger på att kunna erbjuda företag studentkontakt, vilket är något som både
Orbi och Hitract gör. Nackdelen är att man minskar möjligheten att forma tjänsten efter
de behov som sektionen har samt att man förlorar kontrollen av medlemmarna och dess
data.

Ett välfungerande system hade inneburit möjligheter att utveckla verksamheten mer då
det är lättare att planera och hantera arrangemang, både för styrelsen och sektionen
som helhet. En avvägning måste göras mot vad sektionen tänker kring att använda sig
av externa parter och de konsekvenser de kan medföra.



Teknologsektionen Informationsteknik
Chalmers studentkår
Preliminär verksamhetsplan styrIT 23/24

2 Tema: Lindholmen
Lindholmen har länge varit en arbetsfråga för styrIT. Vi ser fortfarande att det finns
stora utvecklingsmöjligheter. Kommande läsår kommer flera av årets styrelse studera på
Lindholmen vilket underlättar för nästakommande att hålla kontakten på andra sidan
älven.

2.1 The Cloud och Cloudlords
Kommande läsår kommer vi för första gången ha ett dispositionsavtal för The Cloud. I
LP1 hopppas vi även att kunna välja in första officiella Cloudlords. Styrelsen får tillsam-
mans med dem arbeta för att utveckla The Cloud som sektionslokal samt verksamhet
på Lindholmen överlag.

2.2 Integration
Ett annat utvecklingsområde som knyter an till Lindholmen är integrationen mellan våra
två campus samt hur vi får med internationella studenter i sektionslivet. Denna frågan
är också svår att arbeta med men vi tror att den är lättare att arbeta med när många
av vi som suttit i styrIT kommer finnas på plats på Lindholmen.

3 Driva vidare wikin
Vi påbörjade arbetet med att flytta över många av sektionens dokument från att vara
utspridda på alla möjliga olika ställen till att centralisera allt på sektionens wiki.

Detta arbete behöver fortsättas och hade underlättat för styrelsen, kommitteer och med-
lemmar att hitta information om hur olika saker går till på sektionen.

Det hade även varit kul om wikin blev mer etablerad generellt på sektionen så att
alla medlemmar dokumenterar händelser och historier för framtida generationer av IT-
teknologer att läsa.

4 Motionsskrivarworkshop
För att underlätta och uppmuntra till skrivande av motioner i framtiden ser vi värdet av
att det arrangeras motionsskrivarworkshops varje läsperiod. Vi kände inte att vi hann
med detta vårat år och föreslår därför att tidigare års styrIT kan hjälpa till eller helt
själva arrangera dessa.
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